

**APPENDIX (A)**

Interim Funding for the Standing Senate Committee on Fisheries with regard to its trip to the West Coast

*Professional and Other Services*

A. Administrative and Research Assistance and Director of Research	\$5,800.00
B. Advertising	5,000.00

*Transportation and Communications*

A. Hotel Accommodation	23,500.00
B. Per Diem Allowance	12,980.00
C. Ground Transportation	2,000.00
D. Contingency	1,500.00
<b>Total</b>	<b>\$50,780.00</b>

**APPENDIX (B)**

Thursday, October 30, 1986

The Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration has examined and approved the interim budget presented to it by the Chairman of the Standing Senate Committee on Fisheries for the proposed expenditures of the said Committee with respect to its study of the marketing of fish in Canada and all implications thereof, as authorized by the Senate on October 28, 1986. The said interim budget is as follows:

Professional and Other Services	\$10,800.00
Transportation and Communications	39,980.00
	<b>\$50,780.00</b>

Respectfully submitted,

*Le président*

**GUY CHARBONNEAU**

*Chairman*

**ANNEXE (A)**

Allocation d'un montant provisoire pour le Comité sénatorial permanent des pêches pour son voyage sur la côte Ouest.

*Services professionnels et autres*

A. Assistance à la recherche et directeur de la recherche	5 800.00 \$
B. Publicité	5 000.00

*Transport et communications*

A. Logement	23 500.00
B. Indemnité journalière	12 980.00
C. Frais de transport	2 000.00
D. Dépenses imprévues	1 500.00
<b>Total</b>	<b>50 780.00 \$</b>

**ANNEXE (B)**

Le jeudi 30 octobre 1986

Le Comité de la régie intérieure, des budgets et de l'administration a examiné et approuvé le budget provisoire qui lui a été présenté par le président du Comité sénatorial permanent des pêches concernant les dépenses projetées dudit Comité pour son enquête de la commercialisation du poisson au Canada dans tous ses aspects et répercussions, tel qu'autorisé par le Sénat le 28 octobre 1986. Ledit budget provisoire se lit comme suit:

Services professionnels et autres	10 800.00 \$
Transport et communications	39 980.00
	<b>50 780.00 \$</b>

Respectueusement soumis,